



## **Styrelsemöte SMK Västerås Karting 251111**

### **Kallade från styrelsen**

Jonas Zetterman  
Einar Jaktlund  
Per Rörborn  
Stefan Sjöberg  
Jesper Wång  
Per-Olof Karlsson  
Thomas Davidsson  
Anders Nebréus  
Lars Mellgren  
Axel Andersson  
Johan Rosén  
Mikael Frisk

### **Övriga kallade:**

Janne Adamsson (under punkten Anläggning)  
Maria Johansson

### **Frånvarande**

Stefan Sjöberg  
Einar Jaktlund  
Johan Rosén  
Mikael Frisk  
Janne Adamsson (under punkten Anläggning)

### **Mötet öppnas av Ordförande**

### **Dagordning fastställs**

### **Val av justerare av dagens protokoll**

- Jonas Zetterman och Axel Andersson

### **Anläggningen**

- Janne – På grund av sjukdom får Janne avrapportera under nästa möte.
- Offerter för renovering av toaletterna vid teknikhuset – Janne får tillse att åtminstone två offerter finns tillgängliga för utvärdering. Frågan bordlägges till nästa möte.
- Renovering och utveckling av anläggning och bana enligt verksamhetsplan.
  - En ny grind in till anläggningen ska sättas upp. Till att börja med önskas ett hjul på befintlig bom samt en ny grind med hjul vid utsläpp under tävling. Janne pratar med Bengt Skärås.
  - Ny bansträckning och nytt staket – Frågan bordlägges till nästa möte.

- Jonas avrapporterade från Hälsoskyddsförvaltningens årliga tillsyn den 4 november. Inspektören var nöjd med det mesta. Det enda hon påtalade under granskningen var datablad till färgen som används till curbsen. Jonas inväntar den slutliga tillsynsrapporten och delger styrelsen när den kommer. Vidare kommer Prezero att utföra en tömning av oljeavskiljaren under hösten. Vi har dessutom tecknat ett 7-årigt avtal där det kommer utföras en mätning/kontroll och en tömning per år.
- Vi hade ett extrainsatt styrelsemöte den 6 november då styrelsen tog beslut om att investera i två elskåp, grävning för kabel och två belysningsstolpar med eluttag på anläggningen. Detta kommer utföras av Hagabergs Elektriska under hösten 2025 till en kostnad om knappt 600 000 kr.
- Livgardet hyrde våra lokaler i början av året. Vid detta tillfälle blev det lite smutsigt i klubbhuset. Detta föranledde en extrafaktura för städning av klubbhuset. Samtidigt blev det stopp i avloppet och vi fick därför tillkalla spolning av avloppsrören. För några veckor sedan nosade några journalister upp detta, mest troligt då det blev offentliga handlingar och uppfattades då som ett vite. Ett gäng journalister samt Rörmokarförbundet har därför kontaktat Jonas för en kommentar. Det har även gjorts ett tv-reportage av SVT kring ärendet. Klubben och styrelsen tillbakavisar alla former av ryktesspridning om eventuell skadegörelse vilket inte var fallet.
- Genomgång av Actionplanen till detta möte. Planen uppdaterades med ny flik till nästa möte.

#### **Dokumentinlämning Västerås kommun/idrott**

- Inget att rapportera

#### **LOK – Aktivitetsstöd**

- Inget att rapportera

#### **Utbildning**

- Inget att rapportera

#### **Hemsida och Facebook**

- Hemsida och Sportadmin/Idrottonline – Inget att rapportera

#### **Ekonomisk Information**

- Det ser fortsatt bra ut. Vi behöver stämma av finanserna kring Höstrusket med Karin. Både intäkter och kostnader. Anders kontakter Karin för en avstämning.

## Karting

- Robert Axberg önskar få gå en kurs som anordnas av Radne och Rotax till en kostnad av 500 kr. Styrelsen beslutar att godkänna detta.
- SMK-Västerås har ansökt om något av datumen den 2-3 maj eller 16-17 maj för MKR 2026 samt träningshelg helgen innan respektive datum.

## Motorcykelsektionen

- Vi har erhållit ett återstartsbidrag från Svemo för årets RM-tävling i klubben till ett belopp av 28 000 kr.
- Arbetet i den nationella gruppen för utveckling av sporten fortgår. Ytterligare ett möte kommer hållas i klubbhuset på Hälla Ring den 13 december där representanter från samtliga klubbar i landet kommer hit. Vi kommer också ha ett Teamsmöte för att spika tävlingsdatum för 2026. Tävlingen i Västerås kan dock inte beslutas ännu då Roadracing-kalendern inte har beslutats ännu.

## Övrigt

- Vinteraktivitet (E-sport) – Detta var en aktivitet som erbjöds för några år sedan. Styrelsen beslutade att Thomas kan kolla upp kostnad och möjlighet även i år och återrapportera offert för detta till styrelsen för beslut. Vid bifall erbjuder vi detta för tävlingsförare efter nyår. Pratades om 6-8 tillfällen.
- Tränarledd träning (2026) – Det finns önskemål om mer organiserad förarträning för nya förare inom kartingen. Eventuell även en mekanikerutbildning för nybörjare.

Samma behov och önskemål finns inom motorcykelsidan.

Båda sektionerna bereder frågan med målsättningen att kunna föreslå ett upplägg under årsmötet i slutet av mars.

- Tävlingsbidrag (2026) – Anders berättade att han hört om två klubbar som delat ut tävlingsbidrag till aktiva tävlingsförare. Skulle detta kunna vara något som även SMK Västerås kan bidra med? Eller vill vi i stället lägga pengarna på att kunna erbjuda riktigt bra träningsmöjligheter på vår bana? Styrelsen beslutade att vi till detta möte ska ta fram statistik hur många tävlingar och starter vi haft inom respektive sektion. Denna beräkning ger att det inom gokart är ca 250 tävlingsstarter och ca 60 inom motorcykel. Styrelsen beslutar att denna idé bordlägges för tillfället mot bakgrund av att vi vill prioritera en banutbyggnad först. Dock ska frågan återupptas vid senare tillfälle när de övriga, redan beslutade åtgärder på anläggningen, är genomförda.
- Träningsansvariga – Frågan behöver hanteras under hösten i god tid innan årsmötet. Under detta möte ska en arbetsgrupp sättas samman som får utarbeta ett förslag för beslut i styrelsen. Arbetsgruppen beslutades enligt följande: Per-Olof Karlsson, Jesper Wång, Axel Andersson.
- Styrelsen beslutade att införskaffa en sekreterardator samt en skärm med kamera för teamsmöten i styrelsen. Per pratar med Johan Lundin om den tidigare påtalade

sekreterardatorn finns tillgänglig. Dessutom tre Officepaketkonton till Jannes dator, tävlingsdator och sekreterardator. Axel och Anders är ansvariga att lösa frågan inklusive installation av ny sekreterardator.

- Enligt tradition brukar vi äta ett julbord under sista styrelsemötet innan jul. Datum bestämdes till den 9 december. Per pratar med Janne om att ta in en bra catering, exempelvis Aros Catering. Vi bjuder även in Mikael Wadsten, Stefan Palmgren, Robert Axberg, David Söderlund, Johan och Karin Lundin, Kimmie Larsson, Rasmus Engström, Bosse Lindholm, Maria Johansson, Harri Pohjonen och Per Jansson.

**Nästa styrelsemöte tisdagen den 9 december kl. 18:30 i klubbhuset på Hälla Ring.**

Vid protokollet/Sekreterare

.....  
Per Rörborn

Justerare

.....  
Axel Andersson

Justerare

.....  
Jonas Zetterman